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Komisia pre vzdelávanie Mestského zastupiteľstva v Malackách 
 
 
 
 

ZÁPISNICA 
 
Dátum a čas: 10. 06. 2020, 16.30 – 18.00 h 
Miesto: Mestský úrad Malacky 
 
 
Prítomní členovia komisie: Mgr. Daniel Masarovič, predseda komisie, RNDr. Pavol Tedla, 
podpredseda komisie, PaedDr. Viera Mária Adamovičová, prof. PhDr. Róbert Babeľa, PhD., 
MBA, PaedDr. Ľubica Sedláková, PaedDr. Jana Pagáčová 
Ospravedlnení členovia komisie: Mgr. art. Adriana Vallová  
Neprítomní členovia komisie: Ing. Nataša Špelicová, Mgr. Lenka Kožuchová 
Tajomníčka komisie: Mgr. Alexandra Hrnková 
Pozvaní hostia: Bc. Katarína Orgoňová, vedúca OE 
 
 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Materiály k MsZ: 

1) Návrh na IV. zmenu rozpočtu mesta Malacky na rok 2020 – Z34/2020 
2) Správy o hospodárení rozpočtových organizácií mesta Malacky za rok 2019: 
    a) Materská škola, Jána Kollára 896, Malacky – Z25/2020 
    b) Základná umelecká škola, Záhorácka 1918, Malacky – Z26/2020 
    c) Centrum voľného času, M. Rázusa 30, Malacky – Z27/2020 
    d) Základná škola Dr. J. Dérera, gen. M. R. Štefánika 7, Malacky – Z28/2020 
    e) Základná škola, Štúrova 142/A, Malacky – Z29/2020 
    f) Základná škola, Záhorácka 95, Malacky – Z30/2020 

3. Zámer vzniku novej základnej školy v Malackách 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
Hlasovanie o návrhu programu: ZA: 5 PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
                                                   NEHLASOVAL: 1 
 
K bodu 1: 
     Stretnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Masarovič.  
 
 
K bodu 2.1: 
Pozvaná vedúca oddelenia ekonomiky Bc. Orgoňová oboznámila členov komisie s návrhom 
na IV. zmenu rozpočtu mesta. Pokles podielových daní vo výške 592 262 € sa odrazí 
v poklese výdavkov. Školy nemali krátené rozpočty, upravoval sa rozpis normatívnych 
a nenormatívnych príjmov.  
PaedDr. Pagáčová sa vyjadrila k zníženiu rozpočtu na údržbu Sobášnej siene s názorom, že už 
dlhodobo je interiér aj exteriér Spoločenského domu pre účely sobášov málo dôstojný a nutne 
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by potrebovali investíciu do zveľadenia. Súhlasili s ňou členovia komisie, ktorí tieto priestory 
poznajú.  

UZNESENIE č. 1/2020 (k materiálom Z 34/2020):  
Komisia pre vzdelávanie prerokovala materiál bez pripomienok a odporúča MsZ návrh 
na IV. zmenu rozpočtu mesta Malacky na rok 2020 schváliť. 
ZA: 6  PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
 
 
K bodu 2.2: 
Správy o hospodárení rozpočtových organizácií mesta za rok 2019 rekapitulujú 
predchádzajúci rok.  
 

UZNESENIE č. 2/2020 (k materiálom Z 25/2020, Z 26/2020, Z 27/2020, Z 28/2020, 
Z 29/2020, Z 30/2020):  

Komisia pre vzdelávanie prerokovala materiály bez pripomienok a odporúča MsZ 
Správy o hospodárení rozpočtových organizácií mesta Malacky za rok 2019 schváliť. 
ZA: 6  PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
 
 
K bodu 3: 
Predseda komisie uviedol bod s očakávaním, že sa týmto otvorí téma vzniku novej ZŠ 
v Malackách. S predsedníčkou mestskej školskej rady Mgr. MgA. Trenčanskou sa zhodli, že 
dve fóra – komisia pre vzdelávanie a mestská školská rada - sú odborne kompetentné venovať 
sa téme. Východiskom boli aj výsledky zápisu do ZŠ na školský rok 2020/21, nedávna zmena 
VZN o školských obvodoch a diskusia na marcovom MsZ k VZN.  
Tajomníčka komisie a zároveň referentka školského úradu Mgr. Hrnková členov komisie 
oboznámila s výsledkami zápisu, ktorý tento rok prebiehal prevažne elektronickou formou. 
Tiež uviedla, aký je vývoj počtu detí do budúcnosti.  
Všetky malacké deti a pre budúci školský rok ešte aj deti z Kostolišťa a Suchohradu, zapísané 
do malackých škôl,  budú v ZŠ umiestnené. Nie všetky však v škole podľa preferencie 
rodičov, ktorí často volia školu mimo príslušného školského obvodu. Školské obvody boli 
vzhľadom na počty detí nastavené k tomuto zápisu správne. Nešťastnou sa javí lokalizácia 
základných škôl v meste, keď obyvatelia zo severovýchodnej časti mesta nemajú blízko ani 
jednu školu. Ak sa v lokalite Na majeri začne rozsiahla výstavba, bude potrebné riešiť aj 
školu pre túto časť mesta. RNDr. Tedla navrhuje do budúcna zaviazať investora, aby súčasťou 
výstavby bola aj budova pre vzdelávanie. Mgr. Masarovič sa vyjadril, že nám nemôže ísť len 
o to, aby sa všetky deti do škôl „zmestili“, ale aj o to, aby školy mali dostatočné kapacitné 
možnosti na kvalitné vyučovanie, napr. v samostatných jazykových a odborných učebniach. 
Členovia komisie sa venovali problému účelového prihlasovania detí z obcí na trvalý pobyt 
do Malaciek alebo prehlasovania malackých detí na trvalý pobyt do nehnuteľností na 
konkrétnych uliciach Malaciek kvôli školskému obvodu, čo sa v posledných rokoch deje. Ako 
povedal predseda komisie, to je jav, ktorý bude treba riešiť na úrovni štátu a legislatívy.  
V diskusii k bodu 3. vystúpili všetci členovia komisie. 
 

UZNESENIE č. 3/2020:  
Komisia odporúča mestu zaoberať sa koncepčným zámerom vzniku novej školy 
vzhľadom k predpokladanému teritoriálnemu rastu mesta v severovýchodnej časti.  
ZA: 6  PROTI: 0  ZDRŽAL SA HLASOVANIA: 0 
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K bodu 4:  
Predseda komisie pripomenul naliehavosť získania logopéda pre malacké školy, najmä pre 
materskú školu. 
 
 
K bodu 5: 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť.  
 
 
 
V Malackách, 11.06.2020 
 
 
 
 
 
                       Mgr. Daniel Masarovič  

predseda komisie 
 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 
 
 
 
Príloha: prezenčná listina 


